
Obec HOVORČOVICE
zastupitelstvo obce

Revoluční 33, Hovorčovice, 250 64 pošta Měšice u Prahy

Z Á P I S  č. 11/2023

z veřejného jednání zastupitelstva obce

konaného ve čtvrtek 2. listopadu 2023 od 18,00 hodin 

Přítomni: Budín  Pavel,  Novák  Jiří,  Mgr.  Mufová  Hana,  Mgr.  Kameníková  Iveta, 
Kotva  Milan,  Šimánek  Jan,  Češpiva  Ladislav,  Mgr.  Kubátová  Martina, 
Junghans Marko, Křížek Miroslav

Omluveni: Ing. Lopata Oldřich

Neomluveni: -----
Hosté: -----

Předsedající: Budín Pavel

Začátek jednání: 18,00 hod.
Ukončení jednání: 20,04 hod.

P. starosta přivítal zastupitele a konstatoval, že toto jednání bylo řádně svoláno a vyvěšeno 
na úřední desce. Zastupitelstvo je usnášeníschopné, neboť je přítomna nadpoloviční většina.

Zapisovatelkou bude pí Janoušková, asistentka starosty, ověřovatelé zápisu pí Mufová a pí  
Kubátová.

P.  starosta  konstatoval,  že  je  pořizován  zvukový  záznam  a  nechává  hlasovat  o  použití 
dataprojektoru.

Hlasování o použití dataprojektoru:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková 
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

Vyvěšený program:
1. Projednání návrhu Rozpočtového opatření č.6 k rozpočtu hospodaření obce 

Hovorčovice na rok 2023.
2. Projednání návrhu Smlouvy o spolupráci mezi Obcí a IDSK, IČ: 05792291, na realizaci 

projektu modernizace zastávkového informačního systému na území Středočeského 
kraje.

3. Projednání návrhů servisních smluv pro provoz objektu Revoluční čp.327, 
Hovorčovice. 
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4. Projednání návrhu Smlouvy o zápůjčce mezi Obcí a SKK Hovorčovice na 
dofinancování hřiště s UMT.

5. Projednání návrhu ceny stočného v obci Hovorčovice pro rok 2024 a návrhu Plánu 
obnovujících oprav a investic do kanalizace a ČOV na období 1.1.2024 – 31.12.2025.

6. Projednání návrhu Licenční smlouvy mezi Obcí a společností FT Technologies, a.s., 
IČ:26833620, na poskytnutí programu MP Manager (Událostní informační systém pro 
řízení procesů obecních policií) určeného pro evidenci agendy obecní policie.

7. Projednání návrhu Smlouvy o úhradě na likvidaci a soustřeďování vybraného 
plastového odpadu mezi Obcí a spol. Procter & Gamble Czech Republic s.r.o., 
IČ:27086721.

8. Projednání návrhu na rozšíření Výboru pro sociální záležitosti a volba nových členů 
tohoto výboru.

9. Projednání závěrů z jednání Výboru pro výstavbu a životní prostředí konaného dne 
9.10.2023.

10. Projednání informací k vybraným záležitostem obce.
11. Projednání stavu povrchu zahrady (hřiště) ZŠ Revoluční č.p. 903 využívaného žáky 

ZŠ. Navrhovatel p. Křížek.
12. Projednání možnosti přizpůsobení povrchu asfaltové plochy za objektem Revoluční  

č.p. 327 potřebám žáků ZŠ, kteří tuto plochu využívají. Navrhovatel p. Křížek.
13. Projednání stavu povrchu místní komunikace Bořanovická. Navrhovatel p. Křížek.
14. Projednání informací o nevyužití dotace k opravě vozovek ve vlastnictví obce, která 

byla vypsaná MMR od 2. května do 5. června 2023. Navrhovatel p. Křížek.
15. Projednání návrhu na doplnění hřiště na Lánech. Navrhovatel p. Křížek.
16. Projednání postupu řešení reklamačních oprav prvků v parku Na Lánech. Navrhovatel 

p. Křížek.

Návrh starosty k:
A) Doplnění a úpravě programu zasedání: Je navrhováno

17.Projednání  návrhu  Kupní  smlouvy  mezi  Obcí  a  pí  Marií  Vladykovou  na  odkup 
spoluvlastnických  podílů  k  pozemkům  č.parc.  74/150,  74/166  a  74/270,  k.ú. 
Hovorčovice.
B) Zařazení nových bodů: Není navrhováno

Ostatní  mají  návrhy:  P.  místostarosta  podal  námitku proti  vyvěšenému programu a 
navrhl vyřadit body:

11. Projednání stavu povrchu zahrady (hřiště) ZŠ Revoluční č.p. 903 využívaného žáky 
ZŠ. Navrhovatel p. Křížek.

12. Projednání možnosti přizpůsobení povrchu asfaltové plochy za objektem Revoluční  
č.p. 327 potřebám žáků ZŠ, kteří tuto plochu využívají. Navrhovatel p. Křížek.

13. Projednání stavu povrchu místní komunikace Bořanovická. Navrhovatel p. Křížek.
14. Projednání informací o nevyužití dotace k opravě vozovek ve vlastnictví obce, která 

byla vypsaná MMR od 2. května do 5. června 2023. Navrhovatel p. Křížek.
15. Projednání návrhu na doplnění hřiště na Lánech. Navrhovatel p. Křížek.
16. Projednání postupu řešení reklamačních oprav prvků v parku Na Lánech. Navrhovatel 

p. Křížek.

Obsah námitky a důvody k vyřazení bodů pana Křížka:
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1. Zaslané body nebyly k starostovi podány v souladu s jednacím řádem – stručně : nebyly  
formulovány jako body pro Program, musel je pro tento účel upravit  pan starosta. Dále k 
bodům nebyly zpracovány důvodové zprávy a naformulován návrh usnesení  - viz podklady 
pro dnešní zasedání.
2.  Chápu,  a  pan  starosta  má  dle  jednacího  řádu  právo  rozhodnout  o  zařazení  návrhu 
jednotlivých členů zastupitelstva, či výborů zastupitelstva, ale tyto návrhy k projednání mají  
mít náležitosti uvedené v bodě 1., což je první důvod podání námitky, nelze dle mého názoru  
připustit  takovéto  předkládání  bodů k projednání,  členové  zastupitelstva  mají  mít  pro  své 
rozhodování potřebné podklady.
3. K jednotlivým bodům dodávám, že do programu ZO neměly být zařazeny z důvodu jejich 
nepříslušnosti  do  rozhodovací  pravomoci  zastupitelstva,  případně  jejich  předjednání  v 
příslušných výborech zastupitelstva, o to měl pan Křížek požádat předsedy výborů a zúčastnit 
se takového jednání výborů.
Konkrétně k jednotlivým bodům:

11. Projednání  stavu povrchu zahrady (hřiště)  ZŠ Revoluční  č.p.  903 využívaného 
žáky ZŠ. Navrhovatel p. Křížek.  Nepatří do kompetence ZO, je to plocha školy a o 
jejím stavu a využívání  rozhoduje  ředitelka  školy,  samozřejmě dává případě návrh 
zřizovateli a ten jej případně projedná (pokud pan starosta jako oprávněný zástupce 
zřizovatele předloží k ZO k projednání).
12. Projednání  možnosti  přizpůsobení  povrchu  asfaltové  plochy  za  objektem  
Revoluční  č.p.  327 potřebám žáků ZŠ,  kteří  tuto  plochu využívají.  Navrhovatel  p.  
Křížek. Obdobné jako v předchozím bodu.
13. Projednání stavu povrchu místní komunikace Bořanovická. Navrhovatel p. Křížek. 
Uvedené má p. Křížek navrhnout k projednání stavebnímu výboru, nelze řešit  stav 
povrchů a oprav dle individuálních pocitů zastupitelů.
14.  Projednání  informací  o nevyužití  dotace k opravě vozovek ve vlastnictví  obce, 
která byla vypsaná MMR od 2. května do 5. června 2023. Navrhovatel p. Křížek.
P. Křížek byl v té době zastupitel a měl se zajímat o to, jestli bude podána žádost a  
dostal by odpovědi. Uvedené nemá v ZO v této podobě co dělat, navrhovatel, si měl 
zjistit  důvody u  pana  starosty,  ostatně  to  bychom měli  v  ZO projednávat  všechny 
dotace,  které  jsou  vypisovány-  od  toho  je  pan  starosta,  aby  posoudil  a  případně 
informoval  v  ZO,  což  se  děje.  Rovněž  návrh  pana  Křížka,  aby  se  našel  jiný 
administrátor je mírně řečeno úsměvný, žádný administrátor nezaručí získání dotace a 
minimálně by měl pan Křížek nějakého navrhnout. 
15. Projednání návrhu na doplnění hřiště na Lánech. Navrhovatel p. Křížek.
Opět by mělo jít  přes Výbor pro školství  a  kulturu případně Výbor pro výstavbu a  
životní prostředí.
16. Projednání  postupu  řešení  reklamačních  oprav  prvků  v  parku  Na  Lánech.  
Navrhovatel p. Křížek.                                                                                                 
Tento bod nemá racionální opodstatnění, jde o dodané dílo dle smlouvy, kde je jasně 
stanovená záruka a dle ní se postupuje,( viz příslušná ustanovení OZ), koneckonců nic 
nemá neomezenou životnost, zejména prvky, využívané denně nejen veřejností  ale  
zejména školní družinou a MŠ.

 

Žádám vás před hlasováním o posouzení této námitky, osobně nemohu souhlasit se stavem, 
že v ZO budeme projednávat věci, které nám nepřísluší, případně v jejich předložení nejsou 
dodrženy náležitosti dle jednacího řádu.
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Průběh  diskuze  k  navrženému  programu  a  jeho  úpravě: P.  starosta  uvedl,  přestože 
souhlasí s p. místostarostou, že je pro to, aby se body navrhované p. Křížkem projednaly.
P. Češpiva jako předseda Výbor pro výstavbu a životní prostředí konstatoval, že všechny p. 
Křížkem  předložené  body  k  projednání  jsou  záležitostmi  Výboru  pro  výstavbu  a  životní 
prostředí, který žádné podklady k projednání neobdržel. 
P. Šimánek uvedl, že předložené body k projednání nemají důvodovou zprávu a neví, co by  
měli zastupitelé projednávat a o čem hlasovat. 
P. Křížek uvedl, že kdo chce, hledá způsoby, kdo nechce, hledá důvody.
P.  Šimánek  odpověděl,  že  podle  zákona  je  jasně  daný  postup,  když  se  předloží  věci  k  
projednání  zastupitelstvem.  P.  místostarosta  upřesnil,  že  toto  stanoví  jednací  řád 
zastupitelstva obce.

Hlasování o námitce o vyřazení bodů 11., 12., 13., 14., 15. a 16. programu:

Pro: 5 Proti: 4 Zdržel se: 1
Novák Mufová Budín
Češpiva Kameníková
Šimánek Kotva 
Kubátová Křížek
Junghans

Pro  schválení  námitky  o  vyřazení  bodů  je  potřebná  nadpoloviční  většina  přítomných 
zastupitelů, proto podle jednacího řádu nastupuje mechanismus - dohadovací řízení. Jeden 
ze zástupců obou stran a pan starosta se dohodnou, zda v novém hlasování budou body 
připuštěny k projednání.
P. starosta rozhodl o novém hlasování o námitce o vyřazení bodů 11.-16..

Nové hlasování o námitce o vyřazení bodů 11., 12., 13., 14., 15. a 16. programu:

Pro: 3 Proti: 7 Zdržel se: 0
Novák Budín
Češpiva Mufová
Šimánek Kameníková

Kotva
Kubátová
Junghans
Křížek

Navrhovaný program jednání zastupitelstva:
1. Projednání návrhu Rozpočtového opatření č.6 k rozpočtu hospodaření obce 
Hovorčovice na rok 2023.
2. Projednání návrhu Smlouvy o spolupráci mezi Obcí a IDSK, IČ: 05792291, na 
realizaci projektu modernizace zastávkového informačního systému na území 
Středočeského kraje.
3. Projednání návrhů servisních smluv pro provoz objektu Revoluční čp.327, 
Hovorčovice. 
4. Projednání návrhu Smlouvy o zápůjčce mezi Obcí a SKK Hovorčovice na 
dofinancování hřiště s UMT.
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5. Projednání návrhu ceny stočného v obci Hovorčovice pro rok 2024 a návrhu Plánu 
obnovujících oprav a investic do kanalizace a ČOV na období 1.1.2024 – 31.12.2025.
6. Projednání návrhu Licenční smlouvy mezi Obcí a společností FT Technologies, a.s., 
IČ:26833620, na poskytnutí programu MP Manager (Událostní informační systém pro 
řízení procesů obecních policií) určeného pro evidenci agendy obecní policie.
7. Projednání návrhu Smlouvy o úhradě na likvidaci a soustřeďování vybraného 
plastového odpadu mezi Obcí a spol. Procter & Gamble Czech Republic s.r.o., 
IČ:27086721.

8. Projednání návrhu na rozšíření Výboru pro sociální záležitosti a volba nových 
členů tohoto výboru.
9. Projednání závěrů z jednání Výboru pro výstavbu a životní prostředí konaného 
dne 9.10.2023.
10. Projednání informací k vybraným záležitostem obce.
11. Projednání stavu povrchu zahrady (hřiště) ZŠ Revoluční č.p. 903 využívaného 
žáky ZŠ. Navrhovatel p. Křížek.

     12. Projednání možnosti přizpůsobení povrchu asfaltové 
plochy za objektem Revoluční č.p.  327  potřebám  žáků 
ZŠ, kteří tuto plochu využívají. Navrhovatel p. Křížek.

13.  Projednání  stavu  povrchu  místní  komunikace  Bořanovická.  Navrhovatel  p. 
Křížek.
14. Projednání informací o nevyužití dotace k opravě vozovek ve vlastnictví obce, 
která byla vypsaná MMR od 2. května do 5. června 2023. Navrhovatel p. Křížek.
15. Projednání návrhu na doplnění hřiště na Lánech. Navrhovatel p. Křížek.
16. Projednání postupu řešení reklamačních oprav prvků v parku Na Lánech. 
Navrhovatel p. Křížek.
17. Projednání návrhu Kupní smlouvy mezi Obcí a pí Marií Vladykovou na odkup 
spoluvlastnických podílů k pozemkům č.parc. 74/150, 74/166 a 74/270, k.ú. 
Hovorčovice.

Průběh diskuze k navrženému programu a jeho úpravě: K upravenému programu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Hlasování o upraveném programu ve znění:

Pro: 7 Proti: 2 Zdržel se: 1
Budín Novák Šimánek
Mufová Češpiva
Kameníková
Kotva 
Kubátová
Junghans
Křížek

Podklady pro projednání zařazených bodů schváleného programu:

1.  Projednání návrhu Rozpočtového opatření č.6 k rozpočtu hospodaření obce 
Hovorčovice na rok 2023.
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Informace/DZ:
Návrh  Rozpočtového  opatření  č.6  byl  zpracován  na  základě  zjištění  nesprávného 
položkového zatřídění  povinně vyčleněné finanční  částky  určené pro krizové řízení  obce. 
Správně měly být tyto finance na paragrafech 5269 - ostatní správa v oblasti hospodářských 
opatření pro krizové stavy a 5299 - ostatní záležitosti civilní připravenosti pro krizové stavy. 
Dle doporučení dozorového orgánu by tato částka měla být ve výši 50tisíc Kč a pro nápravu 
postačí  chválení  RO,  kterým  bude  stav  narovnán.  Obec  pro  jistotu  ponechá  na  těchto 
paragrafech celkem 60tisíc Kč. S touto rezervní částkou je pak třeba každoročně počítat při 
návrhu Rozpočtu obce. Návrh RO č.6 byl zpracování účetní obce a byl zaslán jednotlivým 
zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce. Na straně příjmů se 
navyšuje paragraf 6221 o 60tisíc Kč. Jedná se o vyšší příjem od Středočeského kraje na 
uprchlíky z UK (částka tímto RO pak převedena na pokrytí výše uvedené rezervy na krizové 
řízení). 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  Rozpočtové  opatření  č.6  k  rozpočtu  hospodaření  obce 
Hovorčovice  na  rok  2023,  ve  znění  uvedeném  v  příloze  zápisu  z  tohoto  zasedání 
zastupitelstva obce.

Rozprava  (průběh  diskuze  k  návrhu,  úprava  textu  usnesení):  K tomuto  bodu  nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

2.  Projednání návrhu  Smlouvy o spolupráci mezi Obcí a IDSK, IČ: 05792291, na 
realizaci  projektu  modernizace  zastávkového  informačního  systému  na  území 
Středočeského kraje.

Informace/DZ:
Navrhovaná Smlouva o spolupráci při modernizaci zastávkového informačního systému na 
území  Středočeského kraje  by  měla  být  uzavřena za  účelem modernizace zastávkového 
informačního systému v oblasti telematiky v rámci dotačního nástroje ITI (dále jen „Projekt“) 
pro Pražskou metropolitní oblast (PMO), tj. instalace chytrých označníků jednotného designu 
se  vzdáleným  dohledovým  centrem,  vybavení  zastávek  a nádraží  autobusové  dopravy 
moderními  nízkoenergetickými  informačními  panely  zobrazujícími  aktuální  informace 
o odjezdech  spojů  veřejné  dopravy  s prvky  pro nevidomé  a slabozraké.   Pro  obec  by  to 
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znamenalo osazení čtyř označníků digitální tabulí zobrazující jízdní řády a dobu, za kterou 
přijede další spoj do zastávky. Smlouvou předpokládaná nikoli garantovaná cena (zatím není 
vybraný  provozovatel)  za  provoz  jedné  takové  tabule  by  neměla  překročit  částku  10tisíc 
Kč/rok. 
K textu smlouvy, tak jak byl obci předložen, byly zaslány následující připomínky, ke kterým 
jsou připojeny závěry z následné osobní schůzky se zástupci IDSK:

1. Odst.  II.  -  Není  specifikován  způsob  napájení  panelů.  Pouze  uvedeno,  že  budou 
vybaveny setem baterií. 

Informace od IDSK – napájení bude pouze bateriové. Baterie údajně mají vydržet celý pětiletý 
cyklus.

2. Odst. IV. čl.4 - Co znamená "Obec zároveň prohlašuje, že si prostudovala podmínky 
Projektu,  nemá  k nim  žádné  připomínky  a  je  srozuměna  s předem  deklarovanými 
požadavky na jeho realizaci". Neměly by pak být tyto podmínky součástí smlouvy jako 
příloha, pokud se na ně odkazujeme?

Ve finálním návrhu Smlouvy je vypuštěno.

3. Odst.  V.  čl.1  -  Obecně  specifikovaná  cena  za  provozování  elektronického  panelu. 
Uvedeno,  že  by  "neměla"  překročit  10.000,-  Kč.  Není  řešeno,  co  v  případě,  že 
překročí.  Vzhledem k tomu, že by po uzavření měla být smlouva zveřejněna, není 
tento odstavec pro případné provozovatele v rámci poptávkového řízení návodný?

V novém návrhu smlouvy upraveno tak, že pokud bude tato částka překročena má obec 
možnost odstoupit.

4. Odst. IV. - Co bude s panely po skončení smlouvy? Smlouva pouze uvádí, že si je  
budeme "moci převzít" do svého majetku, ale ne za jakých podmínek a co bude v tom 
případě spojeno s jejich případným provozováním. Dále, co se stane, pokud si je obec 
nepřevezme?

Informace od IDSK – panely budou po skončení smlouvy nabídnuty obci.  Pokud je obec 
odmítne převzít, tak budou demontovány. Tato informace je však pouze ústní a protistrana ji  
písemně nechce prezentovat a ani zapracovat do smlouvy.

5. Odst.  VIII  čl.9  není  v  souladu  s  textem  smlouvy,  uvádí  se,  že  „Na  důkaz  svého 
souhlasu  s  obsahem  tohoto  Dodatku  Smluvní  strany  připojily  své  elektronické 
podpisy..“.

Ve finálním návrhu Smlouvy bude opraveno.

Návrh Smlouvy o spolupráci byl zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro toto 
zasedání zastupitelstva obce. 

Cena informačního panelu je cca 140.000,- Kč bez DPH (včetně setu 3 ks baterií). Fyzická 
údržba nebude obecně zapotřebí, kromě nějakého úmyslného znečištění apod.

Na základě těchto informací je pak navrženo usnesení.

Rozprava:  P.  místostarosta  uvedl,  že  Společně  pro  Hovorčovice  před  zasedáním 
zastupitelstva projednalo obsah tohoto materiálu a zastupitelé se shodli na tom, že navržená 
smlouva obsahuje tolik nedostatků, že z jejich strany schválena nebude. 
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P.  starosta  dále  uvedl,  že  předpokládaná  cena  za  připojení  jednoho  panelu  je 
10.000,-Kč/ročně, což by znamenalo 40.000,-Kč/ročně celkem za 4 zastávky. Za tuto cenu je 
pro obec výhodnější koupit 4 menší elektronické úřední desky s umístěním na zastávky, kde 
je možné zobrazovat daleko více údajů než 4 řádky (na LCD displeji  panelu jsou první 3 
řádky s příjezdem autobusu a na 4 je možné zobrazit pouze krátký text).  P. Křížek doplnil, že  
v dnešní době většina občanů pro příjezdy/odjezdy autobusů využívá mobilní aplikace.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vědomí podané informace ve věci návrhu Smlouvy o spolupráci 
mezi  Obcí  a  IDSK,  IČ:  05792291,  na  realizaci  projektu  modernizace  zastávkového 
informačního  systému  na  území  Středočeského  kraje  a  pověřuje  starostu  obce  dalším 
jednáním o tomto návrhu.

Rozprava  (průběh  diskuze  k  návrhu,  úprava  textu  usnesení):  K tomuto  bodu  nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín  
Novák
Mufová
Kameníková
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

3.  Projednání  návrhů  servisních  smluv  pro  provoz  objektu  Revoluční  čp.327, 
Hovorčovice.

Informace/DZ:
Zastupitelstvu jsou předkládány k projednání smlouvy spojené se servisem technologických 
celků  (zdvihací  plošiny,  klimatizace,  rekuperace,  ventilace),  servisem  elektronického 
zabezpečovacího zařízení a servisem měření a regulace systému řízení prostředí v objektu,  
které jsou součástí budovy Revoluční čp. 327, Hovorčovice. Důvodem je dodržení podmínek 
výrobců pro zachování záručních dob, které je podmíněno zajištěním servisů prostřednictvím 
certifikovaných  společností.  Obec  tuto  činnost  nemůže  zajistit  prostřednictvím  svých 
pracovníků.

Jedná se o tyto návrhy těchto smluv:
a) Smlouvu o dílo na servis zdvihacího zařízení v objektu Revoluční čp.327, Hovorčovice, 

mezi Obcí a společností Garaventa Lift s.r.o., IČ: 49682041,
b) Smlouvu o servisní činnosti na servis rekuperace, klimatizace a ventilátorů v objektu 

Revoluční  čp.  327,  Hovorčovice,  mezi  Obcí  a  společností  VORTEXAIR  a.s., 
IČ:06674241, 
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c) Smlouva o poskytování servisní podpory pro soubor měření a regulace mezi Obcí a 
společností SICURO POWER s. r. o., IČ: 02981769,

d) Servisní smlouva systému EZS mezi Obcí a společností SICURO SERVICES s.r.o, IČ: 
29144621

Návrhy smluv  byly  zaslány  jednotlivým zastupitelům v  rámci  podkladů  pro  toto  zasedání 
zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje
a) Smlouvu o dílo na servis zdvihacího zařízení v objektu Revoluční čp.327, Hovorčovice, 
mezi Obcí a společností Garaventa Lift s.r.o., IČ: 49682041, ve znění uvedeném v příloze 
zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce,
b)  Smlouvu  o  servisní  činnosti  na  servis  rekuperace,  klimatizace  a  ventilátorů  v  objektu 
Revoluční čp. 327, Hovorčovice, mezi Obcí a společností VORTEXAIR a.s., IČ:06674241, ve 
znění uvedeném v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce,
c) Smlouvu o poskytování servisní podpory pro soubor měření a regulace v objektu Revoluční 
čp.327, Hovorčovice, mezi Obcí a společností SICURO POWER s. r. o., IČ: 02981769,ve 
znění uvedeném v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce,
d) Servisní smlouvu systému EZS v objektu Revoluční čp.327, Hovorčovice, mezi Obcí a 
společností SICURO SERVICES s.r.o, IČ: 29144621, ve znění uvedeném v příloze zápisu z 
tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava  (průběh  diskuze  k  návrhu,  úprava  textu  usnesení):  K tomuto  bodu  nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

4.  Projednání návrhu Smlouvy o zápůjčce mezi  Obcí a SKK Hovorčovice na  
dofinancování hřiště s UMT.

Informace/DZ:
Předložení  návrhu  Smlouvy  o  zápůjčce  je  naplněním  usnesení  č.2,  ze  zasedání 
zastupitelstva  obce  konaného  dne  21.9.2023,  kdy  byl  záměr  zapůjčit  500tis.  Kč  SKK 
Hovorčovice schválen za podmínky, že smlouva bude na tomto ZO předložena k projednání 
zastupitelům obce. Smlouva byla vypracována právníky obce a následně byla projednána se 
zástupci SKK, kteří s ní vyslovili souhlas. Smlouva je koncipována tak, že za zápůjčku ručí 
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dva soukromé subjekty za podmínek ve smlouvě specifikovaných. Návrh smlouvy byl zaslán 
jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava:P. místostarosta doplnil, že za zapůjčku ručí 3 fyzické osoby z SKK Hovorčovice, 
jak je uvedeno ve smlouvě.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce schvaluje  Smlouvu  o  zápůjčce  mezi  Obcí  a  SKK  Hovorčovice  z.s., 
IČ:62930575, na dofinancování hřiště s UMT, ve znění uvedeném v příloze zápisu z tohoto 
zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava  (průběh  diskuze  k  návrhu,  úprava  textu  usnesení):  K tomuto  bodu  nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín  
Novák
Mufová
Kameníková
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

5.  Projednání návrhu ceny stočného v obci Hovorčovice pro rok 2024 a návrhu 
Plánu obnovujících oprav a investic do kanalizace a ČOV na období 1.1.2024 – 
31.12.2025.

Informace/DZ:
V rámci tohoto bodu jsou předkládány ke schválení dvě záležitosti, a to návrh ceny stočného 
v obci Hovorčovice pro rok 2024 a návrh Plánu obnovujících oprav a investic do kanalizace a 
ČOV  na  období  1.1.2024  –  31.12.2025.  Obě  záležitosti  jsou  předkládány  na  žádost 
smluvního  provozovatele  ČOV  a  kanalizace  v  majetku  obce  Hovorčovice  společnosti 
Vodovody a kanalizace Beroun, a.s., IČ: 47513454.

První bude projednána žádost na schválení ceny stočného v obci Hovorčovice pro rok 2024.  
Ke schválení je předkládána kalkulace ceny stočného pro rok 2024. Navrhovaná cena pro rok 
2024 je 47,88 Kč/m3 bez DPH (s DPH 10% DPH = 52,668 Kč/m3), kdy cena pro rok 2023 byla 
48,74 Kč/m3 bez DPH (s DPH 10% DPH = 53,62 Kč/m3). Jedná se tedy snížení ceny o 0,86 
Kč/m3.  Výpočet  ceny  pro  vodné  a  stočné  (v  případě  Hovorčovic  pouze  stočné),  spolu  s 
průvodním dopisem a  dokumentem  ZFM  1.0  Hovorcovice_Vyrovnání  2023,  byly  zaslány 
jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce.

Jako druhá záležitost je k projednání předkládán návrh Plánu obnovujících oprav a investic 
do kanalizace a ČOV na období 1.1.2024 – 31.12.2025. V rámci tohoto plánu je počítáno u 
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všech  přečerpávacích  stanic  s  postupnou  výměnou  elektroinstalací  za  nové  včetně 
příslušenství  a  doplnění  datových  přenosů  na  dispečink  provozovatele.  Tento  zásah  je 
potřebný  z  důvodu  zastaralosti  technologie  a  potřeby  operativně  řešit  vzniklé  poruchy. 
Výjimkou je přečerpávací stanice v křižovatce ulic U Rybníka a U Obory (u tenisových kurtů), 
kde by tyto práce měly být provedeny ještě v závěru tohoto roku, a to z důvodu, že se jedná o  
největší stanici v obci s největším výskytem poruchovosti. Zde budou vyměněna i čerpadla. 
Dále je v plánu uvedena i výměna automatického stírání dosazovacích nádrží na ČOV a to na 
základě jeho končící životnosti. Návrh plánu byl zaslán jednotlivým zastupitelům obce v rámci 
podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce 
a) schvaluje pro rok 2024 výši stočného 47,88 Kč/m3 bez DPH (s DPH v aktuální výši 10% 
DPH  =  52,668  Kč/m3),  stanovenou  "Výpočtem  ceny  pro  vodné  a  ceny  pro  stočné"  od 
společnosti  VaK Beroun,  a.s.,  IČ:  47513454,  který  je  přílohou  zápisu  z  tohoto  zasedání  
zastupitelstva  obce  a  pověřuje  starostu  obce,  aby  konečnou  kalkulaci  stočného  zveřejnil 
nejpozději 15.12.2023 na úřední desce obce.
b) schvaluje Plán obnovujících oprav a investic do kanalizace a ČOV na období 1.1.2024 – 
31.12.2025,  zpracovaný  společností  VaK  Beroun,  a.s.,  IČ:  47513454,   který  je  přílohou 
zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava  (průběh  diskuze  k návrhu,  úprava  textu  usnesení):  P.  místostarosta  navrhl 
doplnění textu v usnesení „v aktuální výši“, neboť od 1.1.2024 má být DPH 12%.

Zástupce veřejnosti se dotázal, z jakého důvodu není sloučeno vodné a stočné dohromady. P. 
starosta odpověděl, že je to z důvodu dvou provozovatelů. 

Dále se zástupce veřejnosti dotázal, zda je kontrolována kvalita vody. P. starosta odpověděl,  
že je to pravidelnou povinností společnosti Vodárny Kladno Mělník, a.s.. Pokud by byla kvalita 
vody špatná, obec může podat podnět na kontrolu, sama ji ale provádět nemůže.

Výsledek hlasování:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

6. Projednání návrhu Licenční smlouvy mezi Obcí a společností FT Technologies, a.s., 
IČ: 26833620, na poskytnutí  programu MP Manager (Událostní informační systém pro 
řízení procesů obecních policií) určeného pro evidenci agendy obecních policie.

Informace/DZ:
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IS MP Manager je on-line aplikace, která slouží k vytváření a správě elektronických informací 
o událostech,  které řeší  obecní policie,  případně jsou přirozenou a nedílnou součástí  její  
činnosti.
Hlavní  rysem  IS  MP  Managera  je  skutečnost,  že  data  do  něj  pořizují  všichni  strážníci, 
především hlídky v terénu, které jsou těmi, kdo nejvíce přicházejí do styku s událostmi, ať se 
již jedná o přestupky, trestné činy nebo jiné obecné události. Informační systém MP Manager 
využívá možností MS SQL serveru v kombinaci s on-line datovými přenosy realizovanými 
prostřednictvím mobilních zařízení obsluhovaných strážníky. Součástí přenášených dat jsou 
rovněž GPS souřadnice a fotografie, případně videa z terénu. Data informačního systému 
jsou  dostupná  pro  další  zpracování  jak  ze  stacionárních  PC,  tak  mobilních  zařízení. 
Používaná mobilní i stacionární zařízení umožňují plnohodnotné zpracování události včetně 
tisku na externím HW zařízení přímo v terénu a nezbytnou lustrací osob, vozidel, registru 
řidičů, zápis i  opis centrální  databáze evidence přestupků a získávání dalších nezbytných 
informací pro řádný výkon služby. Uvedený produkt zahrnuje kompletní řešení pro potřeby 
Obecní policie Hovorčovice. Má 100% právní podporu dodavatele reagujícího na všechny 
zákonné novely vztahující se k práci obecní policie. Také nabízí 24 hod. technickou podporu 
při  vzniku  jakékoliv  závady  při  provozu  systému.  MP  Manager  je  držitel  certifikátu  na 
povinnosti stanoveném  zákonem č.101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, danými právy a 
povinnostmi jako „správce“ i „zpracovatel“ a to zejména s ohledem na ustanovení § 5 tohoto  
zákona. Na základě Nařízení evropského Parlamentu a Rady 2016/679 o ochraně fyzických 
osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu těchto údajů. 
Pro potřeby Obecní policie Hovorčovice je systém pořizován zejména z toho důvodu, že dle 
změn v legislativě bude od nového roku platit, že provozovatel motorového vozidla nemusí 
mít  u  sebe fyzicky potřebné doklady od vozidla  a ani,  jak již  platí  v  současnosti,  průkaz 
totožnosti.  Všechny osoby budou mít  pouze povinnost poskytnou strážníkovi součinnost v 
jejich  ztotožnění.  Aby  toto  mohl  strážní  provést  bez  nutnosti  předvést  osobu  na  místní  
oddělení Policie ČR, je potřeba ho vybavit potřebnými prostředky, aby ztotožnění osoby a 
kontrolu vozidla mohl provést tzv. „na místě“. Jedná se tedy o prostředek, který je nezbytně 
nutný pro efektivní výkon strážníka obecní policie.  Návrh smlouvy byl zaslán jednotlivým 
zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce. Zároveň byl jednotlivým 
zastupitelům v rámci těchto dokumentů zaslán Metodický pokyn MV ČR Oprávnění strážníka 
OP v provozu na pozemních komunikacích - stav k 1. 1. 2024.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje Licenční smlouvu mezi Obcí a společností  FT Technologies, 
a.s.,  IČ:  26833620,  na  poskytnutí  programu MP Manager  určeného pro  evidenci  agendy 
obecní policie, ve znění uvedeném v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava  (průběh  diskuze  k návrhu,  úprava  textu  usnesení):  K tomuto  bodu  nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Kotva 
Šimánek
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Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

7.  Projednání  návrhu  Smlouvy  o  úhradě  na  likvidaci  a  soustřeďování  vybraného 
plastového  odpadu  mezi  Obcí  a  spol.  Procter  &  Gamble  Czech  Republic  s.r.o., 
IČ:27086721.

Informace/DZ:
Návrh Smlouvy je předkládán na žádost společnosti  Procter & Gamble Czech Republic s.r.o.,  
IČ: 270 86 721, se sídlem Ottova 402, 269 01 Rakovník, zastoupené zástupcem společností  
MARKET VISION s.r.o., IČ: 26502097. Povinnost uzavřít tuto smlouvu má tato společnost na 
základě ustanovení § 10 zákona č. 243/2022 Sb., o omezení dopadu vybraných plastových 
výrobků  na  životní  prostředí.  Obci  z  této  smlouvy  vyplývá  pouze  jedna  povinnost  a  to 
povinnost  poskytnout  Společnosti  potřebnou  součinnost  pro  splnění  jejích  povinností, 
zejména Společnosti poskytnout údaje o množství vybraných plastových výrobků v rozsahu 
stanoveném Zákonem. Návrh smlouvy byl zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů 
pro toto zasedání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  Smlouvu o  úhradě na  likvidaci  a  soustřeďování  vybraného 
plastového odpadu mezi Obcí a spol. Procter & Gamble Czech Republic s.r.o., IČ:27086721, 
ve znění uvedeném v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava  (průběh  diskuze  k  návrhu,  úprava  textu  usnesení):  K tomuto  bodu  nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

8. Projednání návrhu na rozšíření Výboru pro sociální záležitosti a volba nových 
členů tohoto výboru.

Informace/DZ:
Předkladatelem tohoto bodu je předsedkyně výboru Mgr. Hana Mufová.
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Vzhledem ke zjištění, jaká je náročnost práce ve Výboru pro sociální záležitosti, jak široká 
působnost v sociální oblasti se nabízí, považuji za nutné zvýšit počet členů výboru. Jen pro 
zajímavost,  srovnatelné  obce  mají  počet   členů  tohoto  výboru  vyšší,  nejčastěji  devět.  S 
ohledem na význam výboru a jeho širokou působnost navrhuji rozšíření počtu jeho členů na 
sedm.
Působnost výboru je nejen v oblasti péče o seniory, jejich co nejširším zapojení do veřejného 
života, ale také v zájmu o děti v Hovorčovicích žijící. Výbor se musí zajímat také o sociálně 
vyčleněné a sociálně potřebné.
Navrhuji výbor rozšířit o zástupce veřejnosti a členku skautského oddílu a spolku MROŠ. Tím 
by mělo byt zajištěno široké spektrum názorů a propojení různých skupin v obci. Tzn., že by 
členy  Výboru  byli  zástupci  starší  generace,  zástupce  opozičního  uskupení,  zástupce 
veřejnosti  a  zástupce  mladší  generace  a   spolku  pracujícího  v  oblasti  školství  a 
volnočasových aktivit.
Po delším hledání a konzultacích s navrhovanými osobami navrhuji zastupitelstvu 
doplnit Výbor o tyto naše spoluobčanky:

Ing.  Lucie Goldová, č.p. 914,  Hovorčovice
Mgr. Lucie Štěpánková Černíčková, č.p. 840, Hovorčovice 

Paní Lucie Goldová má vystudovanou VŠ ekonomickou a v Hovorčovicích žije od roku 2014.
V sociální oblasti by se ráda zaměřila na problematiku rodin s dětmi, dětí a dospívajících,  
jejich speciálních potřeb v obci a zároveň na sociálně potřebné v této skupině. 

Paní  Lucie  Štěpánková  Černíčková   vystudovala magisterský  obor  sociální  práce  a  po 
ukončení VŠ vždy pracovala v oblasti sociální péče; v současnosti na Magistrátu hlavního 
města Prahy.
Ve volném čase se angažuje ve spolcích obce Hovorčovice - konkrétně se jedná o  skautský 
oddíl  Pátý  oceán  Hovorčovice  a  spolek  MROŠ.  V  činnosti  v  rámci  Výboru  pro  sociální 
záležitosti by ráda využila nejen své odborné znalosti a zkušenosti, ale zároveň propojila i své 
působení v rámci výše zmíněných spolků.

Rozprava: P. Křížek konstatoval,  že souhlasí  s tím, že výbory by měly mít  členy i  z řad 
opozice, mladší i starší lidi, aby byly výbory akceschopnější a doufá, že i ostatní předsedové 
výborů na to budou reflektovat a promyslí jejich obsazenost.
P.  Kameníková uvedla,  že ostatní  předsedové výborů už na to  reflektovali  a  výbory jsou 
obsazeny přesně tak, jak uvedl p. Křížek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce
a) schvaluje rozšíření počtu členů výboru pro sociální záležitosti, výbor bude sedmičlenný,
b) volí nové členy výboru pro sociální záležitosti: 
Ing. Lucii Goldovou, Hovorčovice č.p. 914
a
Mgr. Lucii Štěpánkovou Černíčkovou, Hovorčovice č.p. 840.

Rozprava  (průběh  diskuze  k  návrhu,  úprava  textu  usnesení):  K tomuto  bodu  nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:
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Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

9. Projednání závěrů z jednání Výboru pro výstavbu a životní prostředí konaného 
dne 9.10.2023.

Informace/DZ:
V rámci důvodové zprávy je uveden kompletní zápis o jednání výboru a k jednotlivým bodům 
jednání  je  vždy  učiněn  závěr  zastupitelstva  tak,  jak  jej  učinil  na  pracovní  schůzce  před 
jednáním zastupitelstva obce.
Citace závěrů k jednotlivým bodům ze zápisu Výboru pro výstavbu a životní prostředí:

Ad 1. Závěry předchozích jednání ZO 
Závěry předchozího jednání č. 10/2023 ze dne 21.9.2023 výbor vzal na vědomí.

Ad 2. Návrh na změnu ÚP – paní Z. Vegrichtová a pan P. Haken
Výbor se seznámil s návrhem na projednání změny územního plánu v lokalitě 28b – plocha zeleně 
(poz. p.č. 91/16, výměry 8819 m2) v k.ú. Hovorčovice. Současný stav v ÚPO Hovorčovice a na orthofoto 
snímku je vidět na obr. č.1 a 2.

obr. č. 1 obr. č. 2
Žadatelé paní Zuzana Vegrichtová a pan Petr Haken navrhují změnit rozvojovou plochu ZP na plochu 
bydlení, konkrétně BO – plochu smíšenou-obytného a občanského vybavení s tím, že na ploše vybudují 
lesopark o rozloze 2000 m2 a na zbylé ploše umístí 7 nových rodinných domů a vybudují komunikační 
propojení  ulic Slunečná a Bořanovická – viz  zastavovací  plán na obr. č. 3 níže.  Jako kompenzaci  za 
zvětšenou zastavěnost obce nabízejí žadatelé pozemek p.č. 43/3 o výměře 9933 m2, který se nachází u 
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ČOV Hovorčovice a v územním plánu leží v ploše ZE-plochy zemědělské.

Výbor návrh prostudoval a doporučuje obci, resp. ZO žádosti nevyhovět z těchto důvodů :
(1) návrh zvyšuje zastavěnost obce, která již nyní je velmi vysoká. Obec je dlouhodobě kritizována 
nadřízenými úřady územního plánování za nadměrnou urbanizaci svého území.
(2) návrh nekompenzuje zvýšenou zastavěnost, resp. navržená kompenzace nahrazuje zemědělské 
využití za lesopark, tedy „zeleň za zeleň“.
(3) obec  Hovorčovice  se  potýká  s  nadměrnou  urbanizací  a  se  zatížením  dopravní  a  technické 
infrastruktury obce urbanizovaným územím dlouhodobě, a proto by se měla spíše zabývat opačným 
trendem a nikoli zastavěnost zvyšovat.

Závěr :  výbor navrhuje návrh zamítnout z výše uvedených důvodů.

       obr. č. 3 – zastavovací plán poz. p.č. 91/16
Závěr ZO k dané informaci:
Zastupitelstvo obce bere na vědomí závěr Výboru pro výstavbu a životní prostředí k tomuto 
bodu a pověřuje starostu a místostarostu obce, aby se tímto závěrem výboru řídili.

----
Ad 3. Žádost o vyjádření obce – Přístavba RD č.p. 900 /pan Zdeněk Jurkanin/
Výbor  se  seznámil  s  žádostí o vyjádření  obce v  předprojektové přípravě pana Zdeňka Jurkanina k 
přístavbě RD č.p. 900, ulice Veleňská dle předloženého náčrtu – viz obr. č. 4.
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         obr. č. 4 – návrh umístění přístavby                     obr. č. 5 – výřez z ÚPO

Přístavbu pan Z. Jurkanin plánuje k západní části RD umístit až na hranici pozemku p.č. 128/7, který je 
sice v jeho vlastnictví, ale je veřejným prostorem, jak ukazuje i výřez z ÚPO Hovorčovice na obr. č. 5. 
Pozemek p.č. 128/7 je celý v ploše dopravní infrastruktury.

Výbor si žádost prostudoval a doporučuje obci toto :
(1) žádosti pana Zdeňka Jurkanina vyhovět s tím, že směrem do veřejného prostoru se nesmí v 

přístavbě  nacházet  žádné  stavební  otvory  a  dešťová  voda  ze  střechy  přístavby  se  musí 
likvidovat  na  pozemku  žadatele.  Souhlas  udělit  jako  předběžný  pro  účely  předprojektové 
přípravy.

(2) zároveň výbor doporučuje obci využít této situace k získání pozemku p.č. 128/7 ve veřejném 
prostoru  do  svého  vlastnictví,  jelikož  na  většině  zmiňovaného  pozemku  se  nachází  stavba 
místní komunikace ve vlastnictví obce a celý pozemek je vlastně silničním pozemkem (na části 
se nachází strouha pro odvodnění vozovky). Situace je komplikována zástavním právem banky 
na tento pozemek. 

(3) proto by se před převodem pozemku do vlastnictví obce muselo dosáhnout výmazu zástavy v 
katastru nemovitostí.  To by obec mohla vyžadovat  od pana Jurkanina,  aby výmaz u banky 
dohodl.

(4) Minimálně by obec měla dosáhnout vkladu práva stavby do evidence KN ve prospěch obce 
(vozovka  v  majetku  obce  na  pozemku  jiného  vlastníka),  aby  zvýšila  právní  ochranu  svého 
majetku.

Závěr  :  Výbor  doporučuje  přístavbu  na  hranici  pozemku  vyhovět  a  snažit  se  o  převod  pozemku 
p.č. 128/7 v ulici Na Vodě do vlastnictví obce.

Doplnění zastupitelstva obce:
Zastupitelstvo obce požaduje, aby v rámci jednání bylo dosaženo odstranění vzrostlé zeleně 
(stromů) zasahující do ochranného pásma komunikace a bránící rozhledu v křižovatce ulic 
Veleňská x Na Vodě.

Zá  věr ZO k dané informaci:  
Zastupitelstvo obce bere na vědomí závěry Výboru pro výstavbu a životní prostředí k tomuto  
bodu doplněné o požadavek zastupitelstva obce a pověřuje starostu a místostarostu obce, 
aby se těmito závěry výboru a požadavkem zastupitelstva obce řídili.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce  bere na vědomí závěry  Výboru pro výstavbu a životní prostředí z jeho 
jednání  ze  dne  9.10.2023,  doplněné  o  závěry  zastupitelstva  obce  k  jednotlivým bodům, 
uvedené v zápise z tohoto zasedání zastupitelstva obce a pověřuje starostu a místostarostu,  
aby dle těchto závěrů postupovali.

Rozprava  (průběh  diskuze  k  návrhu,  úprava  textu  usnesení):  K tomuto  bodu  nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.
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Výsledek hlasování:

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 2
Budín Junghans
Novák Křížek
Mufová
Kameníková
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Kubátová

10. Projednání informací k vybraným záležitostem obce.

Informace/DZ:
Na OÚ řešeny mimo jiné tyto záležitosti:

1. Uskutečněno setkání se zástupcem společnosti Central Group, a.s.. Ze strany obce 
sděleno, že trvá na dodržení podmínek stávajícího územního plánu.

2. Informace o poptávkovém řízení na bankomat v objektu Revoluční čp.327. Výsledky 
poptávkového  řízení  zaslány  jednotlivým  zastupitelům  v  rámci  podkladů  pro  toto 
zasedání zastupitelstva obce.

3. Informace k vyhlášenému Záměru obce na pronájem prostor pro obchod v objektu 
Revoluční 327, Hovorčovice. Termín podání nabídek 31.10.2023 do 12:00 hod.

4. Uskutečněno setkání mezi zástupci občanů ve věci zahradnických úprav vybraných 
prostor v obci (pomníky Stará náves a Nádražní, okolí školy, atd.).

5. Zajištěna účast starosty a místostarosty na setkání rodičů a vedení školy tzv. „Školní 
kavárničce“.

6. Řešen dotaz dle zák. 106/1999 Sb., zákon o svobodném přístupu k informacím, ve 
věci parkovacích míst v ul. U Rybníka.

7. Řešeny výpadky veřejného osvětlení v obci a budově čp.327 po bouřce, která obec 
zasáhla 3.10.2023.

8. Dne 5.10.2023 uskutečněno tradiční „Vítání občánků“.
9. Provedena kontrola dodržování zákona č.240/2000 Sb., o krizovém řízení. Kontrola 

byla provedena HZS Středočeského kraje, územním odborem Mladá Boleslav.
10.Uskutečněno setkání s občany na téma Odpady a možné změny v systému svozu 

komunálních odpadů.
11. Zajištěna účast starosty obce na setkání s vedením kraje.
12.Uskutečněno další soudní jednání ve věci sporných vydání pozemků restituentům.
13.Řešena možnost podání žádosti obce do Výzvy SFŽP na stavbu pasivních a nulových 

(plusových) školních budov.
14.Obdržena informace od ŘSD, a.s., že aktuální termín podání dokumentace EIA D0 520 

Březiněves - Satalice na MŽP je stanoven na polovinu listopadu.
15.Obdržena Veřejná vyhláška 135018/2023/KUSK ze dne 25.10.2023 oznamující vydání 

3.  a  10.  aktualizace  Zásad  územního  rozvoje  Středočeského  kraje  a  zpracování 
úplného znění Zásad územního rozvoje Středočeského kraje po těchto aktualizacích. 
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Obsahem 10. aktualizace je změna návrhového koridoru VRT Praha – Lovosice, úsek 
Praha – hranice kraje. V tuto chvíli vyvěšeno na úřední desce obce.

16.Na základě informací a konzultací s dozorovým orgánem MV ČR zahájena úprava 
OZV o místních poplatcích dle nových právních předpisů. Finální znění návrhů OZV 
bude předloženo ke schválení na příštím zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava: P. starosta doplnil  k bodu 3., že výběrové řízení bylo ukončeno k 31.10.2023. 
Všechny podané nabídky  jsou od občanů vietnamské národnosti.  Obeslány byly  veškeré 
možné řetězce i cechy obchodníků, nabídka pronájmu byla zveřejněna na internetu a portálu 
veřejných  zakázek.  Kompletní  podklady  k  rozhodnutí  budou  zastupitelům  doručeny  v 
elektronické podobě s tím, že na příštím zasedání zastupitelstva obce se bude řešit  další 
postup. Dále následovala diskuze ohledně možnosti zařízení prodejny jako samoobslužné. 
Další záležitostí je bankomat, na jehož umístění se přihlásila pouze jedna společnost, a to 
Moneta ve spolupráci s Komerční bankou formou sdíleného bankomatu s poplatkem 6.000,-
Kč bez DPH/měsíčně, což není malá částka, ale jde o službu pro občany obce. P. starosta 
uvedl, že do smlouvy bude požadovat uvést, aby provozovatel bankomatu dal jednou za rok  
obci zpětnou vazbu ohledně jeho využití. 
Zástupce  veřejnosti  se  dotázal,  zda  se  budou  muset  prostory  ještě  nějak  upravovat.  P. 
starosta odpověděl,  že bude pouze drobná úprava (vyndání skleněné desky pro umístění 
bankomatu), protože s umístěním bankomatu se počítalo v projektové dokumentaci. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce
a) bere na vědomí informace uvedené v příloze důvodové zprávy o stavu plnění usnesení z 
předchozích zasedání zastupitelstva obce,
b) bere na vědomí informace starosty a místostarosty k ostatním záležitostem uvedených v 
bodě č. 10 zápisu z tohoto zasedání  zastupitelstva obce,
c) schvaluje výsledky „Poptávkového řízení na umístění bankomatu v obchodě se smíšeným 
zbožím v Hovorčovicích, okres Praha – Východ“ a pověřuje starostu obce jednáním ve věci 
návrhu  smlouvy  s  vítězným  uchazečem  s  tím,  že  návrh  smlouvy  bude  předložen 
zastupitelstvu obce ke schválení nejpozději na zasedání zastupitelstva obce v lednu 2024.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): P. místostarosta navrhl, aby 
v  usnesení  bylo  vyškrtnuto  umístění  „v  obchodě  se  smíšeným  zbožím“  a  nahrazeno 
umístěním „v čp. 327“. P. starosta uvedl, že v návrhu usnesení je to takto uvedeno, neboť se 
jedná o název výběrového řízení.

Výsledek hlasování:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Kotva 
Šimánek
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Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

11. Projednání stavu povrchu zahrady (hřiště) ZŠ Revoluční č.p. 903 využívaného 
žáky ZŠ. Navrhovatel p. Křížek.

Informace/DZ:
Text navrhovatele tak, jak byl zaslán dle 22.10.2023 bez návrhu usnesení: 
Projednání stavu povrchu zahrady (hřiště) ZŠ Revoluční č.p. 903 využívaného žáky ZŠ a 
navrhnutí řešení. Povrch je prašný nebo blátivý podle počasí. Navrhuji přizpůsobit alespoň 
jeho část pro využití dětmi. Popřípadě osadit herními prvky. 

Rozprava: P. starosta uvedl, že toto se řešilo v září na třídních schůzkách a na rodičovské 
kavárně. Obec poskytla škole prostory, tzn. že se jedná o její provozní záležitost. V případě 
horšího počasí může škola využít prostory tělocvičny, velkého hřiště u nové budovy školy. 
Pokud to rodiče chtějí řešit sami (např. nějak prostor upravit), obec se tomu nebrání, ale v  
tuto chvíli nebude sama investovat do prostoru, kde se má v budoucnu stavět.
P. Křížek navrhl upravit prostor tak, aby bylo možné v budoucnu materiál a herní prvky využít  
jinde,  představa  ceny  je  50.000-300.000,-Kč.  Následovala  diskuze  o  absenci  důvodové 
zprávy k tomuto bodu. I přes opakovanou výzvu předkladatel nepředložil dostatečné důvody 
pro projednání a návrh usnesení k danému bodu.

Návrh usnesení:
Návrh usnesení nebyl předložen.

12.Projednání  možnosti  přizpůsobení  povrchu  asfaltové  plochy  za  objektem 
Revoluční č.p. 327 potřebám žáků ZŠ, kteří tuto plochu využívají. Navrhovatel p. 
Křížek.

Informace/DZ:
Text navrhovatele tak, jak byl zaslán dle 22.10.2023 bez návrhu usnesení: 
Projednání možnosti přizpůsobení povrchu asfaltové plochy za objektem Revoluční č.p. 327 
potřebám žaků ZŠ, kteří tuto plochu využívají. Povrch je asfaltový, nevhodný pro současné 
využiti  jako venkovní plocha školní družiny (při  vyšších teplotách zde panuje nesnesitelné 
vedro). Navrhuji položit vhodný povrch a doplnit herní prvky a přístřešek. 

Rozprava:  P.  starosta  uvedl,  že  plocha  je  škole  pouze  zapůjčená.  Pokud  by  tam obec 
provedla nějaké úpravy, za pár let by musela opět investovat do uvedení do původního stavu. 
P. Kotva doplnil, že 50m od budovy je velký park, který je s družinou propojen brankou a  tu  
může škola využívat. P. Křížek navrhl položení gumového povrchu na asfaltovou plochu. P. 
starosta uvedl, že plocha je využívána provizorně, a to v době od 15-17hod. A jako v před -
chozím bodě se jedná o provozní záležitostí školy, do které obec nemůže zasahovat. Obec 
jako zřizovatel může kontrolovat hospodaření školy a nakládání s prostředky.
Paní  Kameníková uvedla,  že  toto  se  probíralo  na  Výboru  pro  školství  a  kulturu,  kde  se 
členové shodli na tom, co uvedl p. starosta, tedy že družina plochu nevyužívá po celou dobu. 
A také škola ví, že jde pouze o provizorní řešení a nemá požadavek na stavbu dalšího hřiště.
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P. Kotva doplnil, že prostor pro družinu nelze určit náhodně, tedy je nezbytné vycházet z 
provozního konceptu školy, např. družina se nemůže nacházet v nové budově, protože zde 
probíhá výuka II. stupně až do odpoledních hodin. 
Ing. Sivok z Výboru pro školství  a kulturu uvedl,  že škola použila aplikaci Padlet (https://
padlet.com/reditel21) na sběr dotazů rodičů a jeden z bodů byl, zda by rodiče chtěli vybrat 
peníze na nové pískoviště do družiny, koncept je sestavený ve formě: Rodiče, řekněte, co 
chcete, případně si to zafinancujte.“ Za tu dobu, co akce běží, přišly podněty jen od paní ředi -
telky, z rodičů nikdo nepřišel s tím, že by chtěl v čp. 327 něco jiného. Naopak dle názorů rodi -
čů, jejichž děti družinu využívají, jsou spokojeni. Navrhl p. Křížkovi podívat se na uvedenou 
nástěnku školy a případně vznést podnět ostatním rodičům, aby to nemusela řešit obec, jejíž  
argumenty byly řečeny a jsou dle názoru Ing. Sivoka rozumné.

Návrh usnesení:
Návrh usnesení nebyl předložen.

13.Projednání  stavu  povrchu  místní  komunikace  Bořanovická.  Navrhovatel  p. 
Křížek.

Informace/DZ:
Text navrhovatele tak, jak byl zaslán dle 22.10.2023 bez návrhu usnesení:
Projednání  stavu povrchu místní  komunikace Bořanovická a navrhnout  termín opravy (na 
vozovce  je  spousty  trhlin  v různých  směrech,  některé  již  prorůstají  trávou).  Doporučuji 
nečekat do úplné destrukce povrchu a snažit se zastavit vzniklé trhliny vyspravením.

Rozprava: P. starosta se dotázal p. Křížka, proč právě oprava ul. Bořanovické. P. Křížek od-
pověděl, že výstavba komunikace byla drahá a nyní tam začínají být velké trhliny, jestli by ne-
bylo jednodušší ji opravit nyní než později. P. starosta se dotázal, kolik je v ulici trhlin. P. Kří-
žek odpověděl, že tisíc. P. starosta uvedl, že velké trhliny jsou tam asi 4, dále uvedl, že v obci  
je sousta jiných komunikací, které jsou opravdu ve špatném stavu a je třeba je opravit. V roz-
počtu pro příští rok se bude počítat s financemi na opravu komunikací, jako první bude ul. K 
Potoku, na kterou je připravená projektová dokumentace. P. Křížek uvedl, že je jednodušší 
dát méně peněz teď za opravu než ji později celou předělávat. P. Kotva se dotázal p. Křížka,  
zda ví, kolik by tato oprava stála. P. Křížek odpověděl, že 50.000-60.000,-Kč. P. místosta-
rosta se dotázal p. Křížka, proč by měla obec investovat do této komunikace, když jsou v obci 
komunikace v horším stavu. Jestli je to z důvodu, že tam p. Křížek bydlí. P. Křížek odpověděl, 
že když se ulice včas opraví, nedojde k větší škodě a tím vyšším nákladům. Jedná se o ulici, 
kde jezdí hodně aut (do školky, do školky Na Lánech, do parku Na Lánech, větší část centrá-
lu). P. starosta diskuzi uzavřel s tím, že obec připraví finance na opravu komunikací a bude 
se postupovat od těch, které jsou v kritickém stavu. 
P. Češpiva doporučil p. Křížkovi, ať podá podnět na Výbor pro výstavbu a životní prostředí,  
stejně jako to udělal s opravou chodníku u MŠ Bořanovická a který je dnes hotový.
Zástupce veřejnosti se dotázal na možnost úpravy malého kopce na vlakovou zastávku.
P.  starosta odpověděl,  že obec kopec může pouze udržovat,  ale  pozemek patří  Českým 
drahám. Zástupce veřejnosti se dotázal na možnost zavezení kopce recyklátem. P. místosta-
rosta odpověděl, že v případě deště by se splavilo vše dolů. P. starosta uvedl, že se podně-
tem o úpravě kopce bude zabývat.
P. Křížek uvedl,  že v březnu letošního roku navrhoval úpravu komunikace a panelů před 
školkou a bylo mu řečeno, že není doba technologií, tzn. že se to bude řešit až v létě. P. sta-
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rosta uvedl, že komunikace byla zkontrolována a bylo konstatováno, že úprava tolik potřebná 
není a řešily se opravy jiné, např. ul. Revoluční kolem základní školy.

Návrh usnesení:
Návrh usnesení nebyl předložen.

14.Projednání informací o nevyužití dotace k opravě vozovek ve vlastnictví obce, 
která byla vypsaná MMR od 2. května do 5. června 2023. Navrhovatel p. Křížek.

Informace/DZ:
Text navrhovatele tak, jak byl zaslán dle 22.10.2023 bez návrhu usnesení:
Projednat důvod nevyužití dotace k opravě vozovek ve vlastnictví obce, která byla vypsaná 
MMR od 2. května do 5. června 2023. Schválené projekty by měly být realizovány nejpozději 
do 30. listopadu 2024 viz.  https://www.mmr.cz/cs/ostatni/web/novinky/mmr-pripravilo-temer-
2,4-miliardy-korun-na-rozvoj.Navrhuji  najmout  firmu  která  se  umí  v dotacích  orientovat  a 
zrealizovat je. 

Rozprava: P. starosta uvedl, že za ním mohl p. Křížek přijít v době, kdy dotace byla vypsaná, 
stejně jako to udělala pí ředitelka, pí Mufová a p. Lopata. Dále uvedl, že dle kritérií vypsané 
dotace nemělo pro obec smysl se o ní hlásit, neboť by s největší pravděpodobností na dotaci  
nedosáhla. P. Křížek uvedl, že některé obce z okolí na dotaci dosáhly. P. starosta se dotázal, 
které to byly obce. P. Křížek odpověděl, že Bořanovice a Líbeznice. P. starosta uvedl, že ani  
Líbeznice ani Bořanovice o tuto dotaci nežádaly. Dále uvedl s odkazem na konzultaci s 2 fir-
mami, které se dotacemi zabývají, důvody, proč nemělo smysl investovat do žádosti o dotaci.

Návrh usnesení:
Návrh usnesení nebyl předložen.

15.Projednání návrhu na doplnění hřiště na Lánech. Navrhovatel p. Křížek.

Informace/DZ:
Text navrhovatele tak, jak byl zaslán dle 22.10.2023 bez návrhu usnesení:
Pověřit starostu realizací konečné fáze projektu hřiště Lány. Navrhuji dodělat potřebné prvky 
k využiti asfaltové plochy hřiště (branky, sítě).

Rozprava: P. starosta uvedl, že na hřišti byly umístěny fotbalové branky. Umístění sítě je 
problematické z hlediska bezpečnosti. Dále konstatoval, že dle jeho názoru by nechal dětem 
prostor pro jejich fantazii, jak si na hřišti hrát a nevnucovat jim představu dospělých. P. Křížek 
uvedl, že před rokem bylo dětem slíbeno doplnění herních prvků. P. starosta uvedl, že jediný 
návrh mimo branek bylo umístění basketbalového koše, což by znamenalo hlukové zatížení 
pro obyvatele sousedních domů.
Zástupce veřejnosti se dotázal na možnost nepoužívání hlučných hudebních nástrojů na fot-
balovém hřišti během víkendu. P. starosta odpověděl, že pokud se tak děje v době, kdy není 
noční klid, obec s tím nemůže nic dělat.

Návrh usnesení:
Návrh usnesení nebyl předložen.
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16.Projednání  postupu  řešení  reklamačních  oprav  prvků  v  parku  Na  Lánech. 
Navrhovatel p. Křížek.

Informace/DZ:
Text navrhovatele tak, jak byl zaslán dle 22.10.2023 bez návrhu usnesení:
Pověřit starostu jednáním s dodavatelem herních prvků na hřišti Lány o prodloužení záruky 
do konce plánované životnosti, popřípadě odstoupením od smlouvy. Důvodem jsou neustále 
se vyskytující závady na upevnění pochozích sítích (praskající spoje). 

Rozprava: P. starosta uvedl, že vypovědět smlouvu už nelze, nyní běží jen záruka. Navíc vy-
povězení smlouvy by bylo proti tomu, co obec požaduje po výrobci, aby jím byly provedeny 
opravy. Pokud by obec vypověděla smlouvu, záruka by tím skončila. Nyní systémové chyby 
řeší obec s výrobcem přes právní zástupce. P. Křížek uvedl, že se jedná pořád o ty samé zá-
vady. P. starosta uvedl, že právě to řeší s právními zástupci obce, jestli by se závada dala re-
klamovat jako systémová chyba. Dále uvedl, že hřiště je pravidelně dětmi užíváno, tím pádem 
k nějakému opotřebení pochopitelně dochází 
Na dotaz veřejnosti, jestli p. Křížek zná aktuální stav hřiště, p. Křížek odpověděl, že tam v po-
sledních dnech nebyl.

Návrh usnesení:
Návrh usnesení nebyl předložen.

17.Projednání návrhu Kupní smlouvy mezi Obcí a pí. Marií Vladykovou na odkup 
spoluvlastnických  podílů  k  pozemkům  č.parc.  74/150,  74/166  a  74/270,  k.ú. 
Hovorčovice.

Informace/DZ:
Jedná se o odkup vlastnických podílů k pozemkům č.parc. 74/150, 74/166 a 74/270, k.ú.  
Hovorčovice, z majetku pí Vladykové do majetku Obce. Jde o pozemky pod ul. Březiněveská 
a je tedy v zájmu obce jejich odkup uskutečnit. Celková dohodnutá cena za tyto podíly činí 3,-
Kč.  Návrh  Kupní  smlouvy byl  zaslán  jednotlivým zastupitelům v  rámci  podkladů pro  toto 
zasedání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje Kupní smlouvu  mezi Obcí a pí. Marií Vladykovou, na odkup 
spoluvlastnických podílů k pozemkům č.parc. 74/150, 74/166 a 74/270, k.ú. Hovorčovice, ve 
znění uvedeném v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava  (průběh  diskuze  k  návrhu,  úprava  textu  usnesení):  K tomuto  bodu  nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
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Kotva 
Šimánek
Češpiva
Kubátová
Junghans
Křížek

Ukončení  zasedání.  Na  závěr  předsedající  poděkoval  zastupitelům  za  účast  a  ukončil 
jednání.

…………………………………….
Pavel Budín v.r., starosta

Ověřovatelé zápisu

…………………………………….               …………………………………….

      Mgr. Hana Mufová v.r.                      Mgr. Martina Kubátová v.r.

Zapsala: L. Janoušková, dne 7.11.2023
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